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 Navn  Verv  Tilstede 

 Geir Ottesen  Leder  nei 

 Dag Christer Lie  Nestleder  nei 

 Hege Dahl Moen  Sekretær  ja 

 Ivar Fredriksen  Kasserer  ja 

 Reidun Monsholm  Styremedlem  ja 

 Hilde Jensen  Vara  ja 

 Hanne Hedman  Vara  nei 

 Gunn Randeberg  Vara  ja 

 Orienteringssaker  Ansvarlig 

 Protokoll fra GF signert og mottatt, og publisert på web i dag. 
 Ny styresammensetning meldes inn til Brønnøysundsregisteret av Ivar. 
 Mailer til  styret@nssk.no  blir videresendt til alle styremedlemmer, inkl varaer. 

 Følge opp vedtakene fra GF: 
 Sak 2 - Tvungen gentesting av soble etter merle/sobel-paringer 
 “Viser til vedlagt brev fra NKK til Norsk Collie Klubb av 25. november 2016 
 vedrørende endring i reglene for registrering av sobelfargede valper etter 
 merlefarget forelder. 
 Styret og avlsrådet i NSSK foreslår tilsvarende regler for shetland sheepdog 
 som for collie, altså avlssperre på sobelfargede valper etter merlefarget 
 forelder, men denne kan oppheves av at de DNA-testes for merle og 
 resultatene publiseres på DogWeb. 
 For registrering på Dogweb forutsettes det at prøven tas av veterinær og at 
 Laboklin benyttes for analyse. 
 Se mer på: 
 https://www.nkk.no/getfile.php/13276519-1565945441/Dokumenter/Helse/DN 
 Atester/Regelendring%20for%20registrering%20sobel-merle.pdf  ” 
 Vi forfatter henvendelse til NKK. 

 Reidun 

 Følge opp vedtakene fra GF: 
 Sak 3 - utrede avdelinger i NSSK 

 Vi finner folk til en komité for å se på fordeler og ulemper med avdelinger i 

 Hege 
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 NSSK. Distriktskontaktene bør få mulighet til å være med. Vi regner med det 
 er mest aktuelt for de som ønsker avdelinger i utgangspunktet. Hege blir med 
 for å organisere og sørge for framdrift. Vi vurderer medlemmer fram til neste 
 styremøte 

 Distriktskontakt Rogaland 
 Denne er vakant. Det er ganske mange medlemmer her så vi ønsker 
 distriktskontakt og aktivitet. Hege har allerede spurt flere men foreløpig ikke 
 funnet noen som kan ta det på seg. Gunn som er lokal legger ut noen følere. 

 Utstillingskomiteen og aktivitetskomiteen er nå slått sammen  . Caroline 
 blir med over i en overgangsperiode men har i utgangspunktet ikke tid til å 
 være med aktivt. Komiteen tar et møte for å se på oppgavefordeling og om 
 de ev. trenger mer folk. 
 Vi må oppdatere retningslinjer til neste styremøte. 

 Hege 

 Anne har gått ut av avlsrådet, vi takker for innsatsen. 

 Lage regnskapsskjema til distriktene, til årsregnskapet 
 Regnskapene fra distriktene har vært veldig varierende. Vi lager et skjema i 
 excel som skal være enkelt å fylle ut slik at det blir oversiktlig både for 
 distriktskontakten og regnskapsfirmaet. 

 Ivar 

 Tilby medlemsblad digitalt i tillegg til fysisk? 
 Det finnes et gammelt styrevedtak om at bladene eldre enn et år skal være 
 tilgjengelige på web. De nyeste på websiden per i dag er fra 2010, men dette 
 blir fulgt opp når den nye websiden blir lansert. 
 Det vil by på noen utfordringer om bladet skal tilgjengeliggjøres digitalt med 
 en gang, vi må ha innlogging. Vi funderer videre på denne muligheten. 

 Nye websiden 
 Kort oppdatering og presentasjon, den vil forhåpentligvis være i drift om noen 
 uker. 

 Minimarkedet 
 Vera har signalisert at hun ønsker avløsning. Hege overtar dette. 
 Med den nye websiden vil det komme en netthandel-løsning som forenkler 
 bestilling og betaling. 

 Hege 

 Rasestandard-hefte 
 Vi skal revidere det gamle rasestandard-heftet, men dette har blitt utsatt pga 
 andre prosjekter. Rasestandarden til shetland sheepdog er under revidering 
 hos NKK (har vært det i et år eller to nå), så vi må sørge for at denne blir 
 godkjent før heftet ferdigstilles. Hege purrer på NKK på dette. 

 Reidun 
 (Hege) 

 Info fra NKK: 
 NKK RS blir 29+30/10 

 Utsatt revisjon av RAS til 2023 



 Oslo Dog Show 18-20/11 
 Skal vi delta i raseparade? Følges opp når det kommer mer info. 

 Neste styremøte avtales nærmere. 

 Referent: Hege Dahl Moen 


